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I vuggestuen er der som bekendt opstartet et nyt forskningsprojekt omkring 

børnefællesskaber. Derfor vil i opleve et filmhold, der vil komme og filme 2 film til 

undervisningsbrug.  

Der opleves et stigende børnetal både i vuggestuen hvor der nu er 22 børn og 

ligeledes i børnehaven hvor der er indskrevet 45 børn – hvilket er det højeste i flere 

år. 

 Det er vi rigtig glade for.  

Uge 49 vil der blive sat et nyt legetårn op på børnehavens legeplads.  

I sfoen opstartes et projekt omkring dialogisk læsning.  

I skolen har vi netop været omkring skolehjemsamtaler, emneuge om kendte 

danskere, der har været skolefotos og skolefest – her er der set stor opbakning og 

tingene er gået efter planen.  

Bestyrelsen har deltaget i et samrådsmøde på rådhuset, hvor dagsordenen var 

Inspiration til udvikling af folkeskolen udfra det vi har hørt om Lillehammer – 

dernæst vil de fortælle om mesterlærer ordning – som er et spændende nyt projekt, 

der er bliver evalueret af folketinget. Projektet om mesterlære bliver besluttet i 

folketinget og hvis dette vedtages, vil der være start august 2025 for 8+9. Klasse.  

Bestyrelsen har deltaget i tour de bestyrelse igen i år, hvor der blandt andet var et 

oplæg omkring søvn. Her blev vi bevidste om at, der kaldes på en revidering af 

søvnpolitik – med udgangspunkt i søvnpolitik fra center for søvn. En mindre gruppe 

af bestyrelsen har påtaget sig denne opgave at, lave et udkast til dette. 

Sidst på mødet er der gennemgået budget hvor der ses en positiv udvikling – her 

bliver Sdr.felding tilgodeset i den nye tildelingsmodel. De helt præcise tal herfor kan 

endnu ikke ses.  

De bedste hilsner Fællesbestyrrelsen  
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